

	Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 18. 02. 2020 kl. 17.00, Diget 17, kælderen.	
	<p>Tilstede: Susanne Petersen, Per Froholdt, Jesper Weidick, Peter Madsen, Merete Møldrup, Jonas D. Hansen, Jørgen Reimann, Mads Andersen, Dan Kenneth Levin Hansen, Pia Bernhardt, Kim R. Pedersen, Tine Liechti, Mette Frydenlund</p> <p>Fraværende: Johnny Petersen, Bettina Vincent,</p> <p>Mads forlod mødet kl. 19:58.</p>	
1.	Godkendelse af sidste mødereferat.	Godkendt
2.	<p>Meddelelser fra driftkontoret. Dan Levin Hansen</p> <p>Vandet ved rampen ved højhuset vil blive undersøgt nærmere. Det formodes at det er grundvand.</p> <p>Plan for nye varmecentraler og rør vil blive fremlagt bestyrelsen på næste møde i marts.</p> <p>Bumpene på Leddet og Diget vil blive fjernet. De har stået til fjernelse i februar, men det kan være at det vil blive rykket.</p> <p>Hvornår færdiggøres opsætningen af piktogrammer i alle skraldeskure? Fx ved Sportsvej 17.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er nogle som er blevet hevet ned, men ikke af de ansatte. <p>Ud over at beboerne kun skal have adgang til egen miljøstation, beliggende i deres område, skal miljøstationerne også være lukkede imellem kl. 21:00 og 06:00.</p> <p>Den endelige plan for opsætningen af molokker afventer svar fra Vestforbrændingen. Det forventes at den vil foreligge til næste bestyrelsesmøde i marts.</p> <p>Der er vand i kælderen på Brinken i kælderrum 1443. Årsagen til dette bør findes.</p> <p>Der bør laves generel oprydning i kælderen på gærdet, herunder cykeloprydning plus effekter.</p> <p>Driften skal anerkendes for hurtigt at vende tilbage og handle på en beboerhenvendelse.</p> <p>Driften bedes være opmærksom på at utryghedsskabende personer er begyndt at hænge ud i kældernedgangen i hospitalsenden af højhuset. Der bør opsættes et gitter eller lignende for at berøve dem denne mulighed.</p>	<p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>

	Der skal lægges skraldeposer i bestyrelseslokalet.	Dan
3.	<p>Meddelelser fra formanden</p> <p>Administration bedes sende et brev til vores lokale flagmand om at han skal aflevere flag og nøgle til bestyrelsen grundet manglende overholdelse af flagregler, flagdage og aftale publiceret i beboerbladet i efteråret 2019 nederst på side 10.</p> <p>Det skal undersøges hvor meget det vil koste at have en administrativ medarbejder på Stubben 5 en time om ugen.</p>	<p>Johnny</p> <p>Dan</p>
4.	<p>OB</p> <p>Susanne informerer</p>	
5.	Meddelelser fra udvalgene	
5.a	<p>Bygninger, friarealer, vaskeri og teknik</p> <p>Havelågen ved dækslet er blevet rykket tættere på dækslet og skal rykkes væk således at folk ikke falder og slår sig når de skal ind og ud af haven.</p> <p>Vi vil gerne have arrangeret en lysvandring for at se at undersøge mørke pletter i vores område.</p> <p>Flisepesten ved Diget 35-39 skal fjernes.</p> <p>Der skal sendes info ud til beboere med haver omkring fjernelse af alger på fliserne.</p> <p>Stikkontakter i private kælderrum skal frakobles.</p>	<p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>
5.b	<p>Budget og regnskab</p> <p>Intet nyt fra udvalget</p>	
5.c	<p>Bladudvalg</p> <p>Mailadresse til Beboerbladet: GBBeboerblad@gmail.com</p> <p>Deadline til næste blad er d. 18. marts 2020.</p> <p>Vi opfordrer administrationen, driften og andre at sende deres indlæg til Beboerbladet.</p>	<p>Claus, Johnny og Dan</p>
5.d	<p>Beboeraktiviteter</p> <p>Intet nyt fra udvalget</p>	
5.e	<p>IT -Hjemmeside</p> <p>Udvalget går videre med de spørgsmål de er kommet frem til.</p>	

5.f	Klubber og selskabslokaler	
6	Glostrup net GN har møde torsdag d. 20. februar 2020. Der vil i fremtiden komme en mulighed for nyhedsmail fra GN.	
7.	Eventuelt.	